
P R O T O K Ó Ł  Nr XXV/2005 
 

obrad XXV sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 28 kwietnia 2005 roku 

 
 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 21 radnych, tj. 100 %. 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 

 
 

Porządek obrad  
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXV sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXV sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrzeszowa 
10. Sprawozdanie finansowe Ostrzeszowskiego Centrum Kultury za rok 2004 (nr 173/2005) 
11. Sprawozdanie finansowe Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszów za rok 2004  
      (nr 174/2005) 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów na 2005 rok (nr 175/2005) 
      b) podwyższenia kapitału zakładowego w Wodociągach Ostrzeszowskich  spółka 
          z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrzeszowie i sposobu pokrycia  
          podwyższonego kapitału (nr 169/2005) 
      c) podwyższenia kapitału zakładowego w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej  
          z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrzeszowie i sposobu pokrycia  
          podwyższonego kapitału (nr 171/2005) 

d) wyrażenia zgody na współfinansowanie i realizację projektów w ramach Sektorowego  
          Programu Operacyjnego „Restrukturyzacja i modernizacja sektora żywnościowego  
          oraz rozwój obszarów wiejskich 2004 – 2006” w zakresie działania „Odnowa wsi  
          oraz zachowanie i ochrona dziedzictwa kulturowego” (nr 176/2005) 

e) zmiany uchwały Nr I/5/2002 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 19 listopada 2002 roku  
    w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy   

13  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
14. Sprawy różne i informacje 
15. Zakończenie 
 
             
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                            obrady XXV sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                            do obradowania i podejmowania uchwał.                      
                            Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXV sesji Rady Miejskiej       
     Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 

                   Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza zgłosił wniosek o wprowadzenia do  
                   porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: wyrażenia zgody na  
                   wspó łfinansowanie i realizację projektów w ramach Sektorowego  

                         Programu Operacyjnego „Restrukturyzacja i modernizacja sektora         
                         żywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich 2004 – 2006” w zakresie  
                         dzia łania „Odnowa wsi oraz zachowanie i ochrona dziedzictwa kulturowego”  

 



                         (nr 176/2005) oraz zmiany uchwały Nr I/5/2002 Rady Miejskiej Ostrzeszów  
                         z dnia 19 listopada 2002 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza  
                         Miasta i Gminy   
                         Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek zgłoszony  
                         przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXV sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Aleksander Józefiak.  
                         Radny Aleksander Józefiak wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) wybrała radnego Aleksandra  
                         Józefiaka Sekretarzem obrad XXV sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej 
                         Radna Jan Góra – Sekretarz obrad XXIV sesji Rady Miejskiej  
                         przedstawił wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej sesji  
                         bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                  
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Burmistrz Miasta i Gminy. 
                            Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                          Radny Ryszard Dadaczyński wnioskował o remont przejścia łączącego 
                         ul.Gen.Sikorskiego z ul.Farną (przejście przez skwer przy posesji Wacława  
                         Sobczaka). 
                         Radny Henryk Mackanić wnioskował o przyśpieszenie pozimowej naprawy  
                         jezdni dróg wiejskich – łatanie dziur szlaką.  
                         Radny Henryk Kajser zwrócił uwagę, aby malowanie pasów na jezdni  
                         odbywa ło się po godzinie 15-ej a nie w godzinach szczytu komunikacyjnego 

                   - przykład: pasy na skrzyżowaniu ul. Kościuszki z drogą nr 11 malowano  
                   o godzinie 15-ej. Wnosi o interwencję u zarządców dróg.  
                   Radny Jan Góra ponowi ł wniosek o przeniesienie przystanku PKS „dla  
                   wysiadających”  z ul. Sienkiewicza (przy „Rolniku”) na plac przystanku  
                   PKS. Obecna sytuacja stwarza duże utrudnienie i niebezpieczeństwo dla  
                   ruchu ko łowego jak i ruchu pieszego. 
                   Radny Zygmunt Ostrowicz zwrócił uwagę na brak bezpiecznego dojścia  
                   do Urzędu Skarbowego. Wnosił o zasypanie dziur i wyrównanie szlaką         
                   pobocza drogi nr 11 od skrzyżowania z ulicą Przemysłową do ulicy  
                   W.Grabskiego.    

 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nie by ło. 
 
Do p-ktu 9-go Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   
                         miasta Ostrzeszowa 
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz omówił projekt miejscowego planu  
                         zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrzeszowa. 

 



                         Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza omówił część graficzną miejscowego  
                         planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrzeszowa. 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, że  
                         wszyscy zainteresowani mieli możliwość zapoznania się z projektem  
                         miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz zgłaszać swoje  
                         uwagi. Spotkanie radnych odbyło się w dniu 18 kwietnia br., na którym  
                         szczegó łowo omówiono projekt  miejscowego planu zagospodarowania 
                         oraz zapoznano się z wszystkimi przyjętymi i odrzuconymi wnioskami           
                         z łożonymi przez zainteresowanych.  
                         Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia           
                         miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrzeszowa. 
                         Andrzej Grzyb – Poseł na Sejm RP poinformował, że otrzymał pismo podpisane       
                         przez kilkudziesięciu rolników z ul. Grabowskiej dotyczące opracowywania  
                         miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, że wszyscy radni otrzymali pismo, 
                         o którym mówi Pose ł. 
                         Radny Aleksander Józefiak podkreślił, ze nie prawdą jest to napisano w piśmie 
                         skierowanym do Posła. Tylko jedna rodzina utrzymuje się wyłącznie z rolnictwa. 
                         Na tym terenie nie ma tendencji rozwoju gospodarstw rolnych. 
                         Mariusz Witek - w trakcie opracowywania miejscowego planu  
                         zagospodarowania przestrzennego wpłynął jeden wniosek indywidualny  
                         i 1 wniosek zbiorowy o zabudowę na terenach rolnych.                            
  
                         Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-minutową przerwę w obradach 
                         (godzina 1205 – 1215). 
 
                         Na obrady sesji nie wróci ł radny Adam Zawada. 
                           
                         Irena Ślęzak – Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy wyjaśniła procedurę  
                         opracowywania i uchwalania miejscowego planu zagospodarowania  
                         przestrzennego według nowej ustawy o planowaniu przestrzennym. 
                         Wszystkie zg łoszone przez radnych uwagi i wnioski dotyczące projektu uchwały  
                         w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennegoo     
                         miasta Ostrzeszowa zosta ły  szczegółowo zanotowane przez Naczelnika  
                         Wydziału Gosposdarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska i wprowadzone  
                         zmiany do projektu uchwały. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”) przyjęła zmiany do projektu  
                         uchwa ły. 
                         Rada Miejska jednogłośnie (20 głosów „za”)podjęła uchwałę. 
                         Uchwa ła Nr XXV/220/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                         Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 20-minutową przerwę w obradach 
                         (godzina 1250 – 1310). 
 
                         Po przerwie na obrady nie wrócili radni: Elżbieta Derendal, Zygmunt  
                         Lizakowski, Marek Pohl.  
 
Do p-ktu 10-go Sprawozdanie finansowe Ostrzeszowskiego Centrum Kultury za rok 
2004 
                             Artur Derewiecki – Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury przedstawił  
                           powyższe sprawozdanie i projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  
                           sprawozdania finansowego i rozliczenia wyniku finansowego  
                           Ostrzeszowskiego Centrum Kultury. 
                           Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Rada Miejska 16 g łosami „za”, 1 „przeciw” podjęła uchwałę. 
                           Uchwa ła Nr XXV/213/2005 stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do p-ktu 11-go Sprawozdanie finansowe Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy  
                           Ostrzeszów za rok 2004  
                             Renata Nowicka – Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszów 
                           przedstawi ła powyższe sprawozdanie i projekt uchwały w sprawie  
                           zatwierdzenia sprawozdania finansowego i rozliczenia wyniku finansowego  
                           Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszów. 
                           Ponadto dok ładnie wyjaśniła przyczyny powstania straty za rok 2004. 

 



                           Rada Miejska jednog łośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                           Uchwa ła Nr XXV/214/2005 stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do p-ktu 12-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
                           a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów na 2005 rok 
                                Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił projekt uchwały.  
                               Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                               pod obrady sesji.  
                               Rada Miejska jednog łośnie (17 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                               Uchwa ła Nr XXV/215/2005 stanowi załącznik do protokółu. 
 

Na obrady sesji wrócił radny Marek Pohl. 
 

Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił następujące projekty uchwał.                       
 
  b) podwyższenia kapitału zakładowego w Wodociągach Ostrzeszowskich   

                               spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Ostrzeszowie 
                               i sposobu pokrycia podwyższonego kapitału spółki  (nr 169/2005) 
                               Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                               pod obrady sesji.  
                               Radny Henryk Kajser stwierdza, ze Rada winna znać działalność i finanse 
                               gminnych spó łek. 
                               Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                               Uchwa ła Nr XXV/216/2005 stanowi załącznik do protokółu. 
 
                           Obrady sesji opuścił radny Adam Bociąga. 
 

c) podwyższenia kapitału zakładowego w Zakładzie Gospodarki                             
    Mieszkaniowej z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w             
    Ostrzeszowie i sposobu pokrycia  podwyższonego kapitału 
    (nr 171/2005) 
    Burmistrz poinformował, że budowa stacji uzdatniania wody – stan surowy  
    zamknięty. Budowa zostanie zakończona w terminie. 

                               Sta łe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
                               pod obrady sesji.  
                               Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                               Uchwa ła Nr XXV/217/2005 stanowi załącznik do protokółu. 
 
                           Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekty uchwał : 
                           d) wyrażenia zgody na współfinansowanie i realizację projektów  

    w ramach Sektorowego Programu Operacyjnego „Restrukturyzacja  
    i modernizacja sektora żywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich  
    2004 – 2006” w zakresie działania „Odnowa wsi oraz zachowanie i  
    ochrona dziedzictwa kulturowego” (nr 176/2005) 

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (17 głosów „za”) 
                               Uchwa ła Nr XXV/218/2005 stanowi załącznik do protokołu. 

  
  e) zmiany uchwały Nr I/5/2002 Rady Miejskiej Ostrzeszów  

    z dnia 19 listopada 2002 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia         
    Burmistrza Miasta i Gminy   

                               Ponadto Zastępca Burmistrza poinformował, że będzie to podwyżka 
                               o 5% w stosunku do obecnego wynagrodzenia, a kwotowo 464 zł brutto. 
                               Uchwa ła została przez Radę Miejską podjęta 16 głosami „za”,  
                               1 „wstrzymującym”.   
                               Uchwa ła Nr XXV/219/2005 stanowi załącznik do protokołu. 
                
 

 
Do p-ktu 13-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej 
sesji 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz odpowiadając na zapytania i postulaty wyjaśnił: 
                           - będziemy mieli na uwadze remont chodnika na skwerze przy ul. Sikorskiego, 

                     - łatanie dziur po zimie właśnie trwa, 
                     - zwrócimy uwagę, aby malowanie pasów na jezdni odbywało się nie  

 



                       w godzinach szczytu, 
                     - zmiana przystanku dla wysiadających – zwrócimy się w tej sprawie do PKS  
                       w Ostrowie Wlkp., 
                     - na przełomie maja – czerwca odbędzie się przetarg na dostawę szlaki,  
                     - chodnik przy drodze nr 11 – dojście do Urzędu Skarbowego będzie możliwy  
                        przy remoncie drogi. 

 
Do p-ktu 14-go Sprawy różne i informacje 
                           Przewodniczący Rady zapytuje na jakim etapie jest przebudowa skrzyżowania  
                           przy Kino Teatrze.  
                           Burmistrz wyjaśnił, że: 

                     - jest akces Starostwa na przebudowę skrzyżowania, 
                     - jest już projekt na przebudowę, 
                     - planuje się budowę prawoskrętu na ul.Daszyńskiego  

                           
                           Radny S ławomir Odrobiński stwierdza, ze zainteresowani kupowali liczniki  
                           do wody. przekazali spó łce, która naliczyła sobie amortyzację, a teraz żąda  
                           miesięcznej opłaty za korzystanie z wodomierza. 
                           Burmistrz wyjaśnił, że na kolejnej sesji odpowie  czyniąc starania pozyskania  
                           opinii prawnej w sprawie korzystania z wodomierzy. 
 
                           Radny Henryk Kajser zapytuje do ma rozwieść żużel zgromadzony na pryzmie. 
                           Jest tego ok. 70 ton.  
 
                           Radny Grzegorz Więcek zapytuje na jakim  etapie są prace wstępne w sprawie  
                           krytej p ływalni. 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz wyjaśnił, że jest w trakcie zorganizowania  
                           wyjazdu  zapoznania się z kosztami budowy i funkcjonowania krytej pływalni  
                           w gminie w obrębie Poznania. 
  
                           Radny Henryk Mackanić zapytuje kiedy przystąpimy do opracowania planu   
                           zagospodarowania przestrzennego gminy.  
 
                           Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał  
                           Oświadczenie – Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie utworzenia miejsca  
                           pamięci poświęconego Ojcu Świętemu Janowi Pawłowi II. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (16 głosów „za”) podjęła oświadczenie.  
                           Oświadczenie stanowi załącznik do protokółu. 
 
                           Radny Henryk Kajser wnosi o uporządkowanie ulicy Jana Pawła II (ogólny  
                           ba łagan).                      
 
 
Do p-ktu 15-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXV sesji  
                           Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła 8 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1445. 
 
 
 

                Sekretarz  
obrad XXV sesji Rady Miejskiej 
 
   mgr inż.Aleksander Józefiak 

 

 


